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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, Civil Szervezetek, 
Városmarketing Bizottságának 2024. március 26. (kedd) napján 13 óra 30 percre 

meghirdetett, de ténylegesen 13 óra 33 perckor kezdődő Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Dísztermében megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Csötönyi László elnök 

Illés Tamás elnökhelyettes; 

Faragó Zsolt bizottsági tag- 
 

Távollétét jelezte:   Murvai Árpád bizottsági tag- 
Szabó Gergő Máté bizottsági tag- 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető- (! jegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként); 
Majnay Gábor osztályvezető; 

Losonczyné Csuprik Erika közműv/ és civil kapcsolatok 
referense; 

Kovács Klaudia adminisztrátor- 
 

Meghívottak:    Pausch Erzsébet elnök- 
     Terenyi Krisztina elnök- 
     Szanyóné Lóki Gabriella elnök- 
     Causic Éva bölcsőde vezető- 
     Nyárai Miklósné; 

     Mikola Péterné elnök- 
     Naszladi Judit Zsuzsanna elnök- 
     Borsiczky Iván elnök- 
     Halasi Ivett elnök/ 
 

Csötönyi László elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy a bizottságból 3 

bizottsági tag jelen van, a bizottság határozatképes; !z elnök az ülést 13 óra 33 perckor 

megnyitja. 

 

Csötönyi László elnök: Nekem tegnap jelezte Szabó Gergő, hogy egyéb elfoglaltsága miatt nem 
ér vissza, illetve Murvai Árpád is jelezte, hogy nem ér vissza sajnálatos módon a bizottsági 
megbeszélésre. A nyilvános ülés napirendi pontjait megkaptátok, megkapta mindenki, zárt 
ülés keretén belül ma nem tárgyalnánk semmit. Amennyiben ilyen formában elfogadhatónak 
tartjátok, majd kérni fogom, hogy jelezzétek kézfeltevéssel. Az Egyebek napirendi pontban én 
szántam 2 dolgot megtárgyalni, az egyik egy kérelem az április 11-ei programmal, amelyik a 

Művészetek Házával lesz kapcsolatban, illetve Herr Teréz főépítész asszonyt kértem és már 
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volt bent, jeleznünk kell, hogy mikor jöjjön le az irodájából az Ivó szarvas elhelyezésével 
kapcsolatban, hogy tájékoztasson bennünket, mert telik-múlik az idő, már kifizettük tavaly, de 
még nem látjuk az Ivó szarvast a régi vagy új helyén. Köszöntöm a nyilvános ülésünkön azokat 
az egyesületeket, civil szervezeteket, amelyeknek a képviselői most megjelentek és volt egy 
kérésünk, hogy a „Segíts rajtam!” Hátrányos Helyzetűekért Alapítvány működéséről és 
terveinek a bemutatásáról tárgyaljunk először. Krisztinek tovább kell mennie Pécsre, ő kérte 
ezt, ezért most megcserélnénk, úgyhogy Gizus, egy kis türelmet kérünk tőled. Köszönjük 
szépen. 

 

!z elnök javaslatot tesz a napirendi pontok sorrendjére, amelyet a bizottság 3 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a bizottság napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet 
állapította meg: 
 

NAPIREND 

 

1. napirendi pont: 

Szakmai beszámoló a „Segíts rajtam!” Hátrányos Helyzetűekért !lapítvány működéséről és 
terveinek bemutatásáról 
(11/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

Meghívott: Terenyi Krisztina alelnök 

 

2. napirendi pont: 

Szakmai beszámoló az Esőmanók Tolna Megyei !utistákért Egyesület működéséről és 
terveinek bemutatásáról  
(10/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

Meghívott: Pausch Erzsébet elnök 

 

3. napirendi pont: 

Szakmai beszámoló a Halász Háló Kommunikációs Közösségfejlesztő Egyesület működéséről 
és terveinek bemutatásáról 
(13/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

Meghívott: Szanyóné Lóki Gabriella elnök 
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4. napirendi pont: 

Szakmai beszámoló a „J!SZLICE” Családsegítő Közhasznú !lapítvány működéséről és 
terveinek bemutatásáról 
(12/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

Meghívott: Causic Éva családi napközi vezető 

 

5. napirendi pont: 

! Kiemelkedő Művészeti Együttesek 2023; évi munkájának és 2024; évi terveinek 
áttekintése I; 
(14/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

Meghívott: - Liszt Ferenc Pedagógus Kórus – Nyárai Miklós elnök 

- „Mondschein” Szekszárdi Német Nemzetiségi Kórus – Mikola Péterné elnök 

- Szekszárd Junior Stars – Cseke Gábor elnök 

- Szekszárdi Gárdonyi Zoltán Református Együttes – Naszladi Judit Zsuzsanna elnök 

- Szekszárd Jazz Quartet – Szepesi László elnök 

- Szekszárdi Kamarazenekar - Borsiczky Iván elnök 

- Szekszárdi Madrigálkórus - Halasi Ivett elnök 

 

6. napirendi pont: 

Kultúra, Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottság 2024; évi bizottsági keretének 
felosztása 

(9/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

 

7. napirendi pont: 

Javaslat a 2024;évi Civil Keret pályázati felhívására 

(15/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

 

8. napirendi pont: 

Javaslat támogatási kérelmek elbírálására 

(16/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

 

9. napirendi pont: 

Javaslat a Kiemelkedő Művészeti Együttesek 2024; évi támogatására 

(17/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 
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10. napirendi pont: 

Javaslat a Tolna Vármegye Önkormányzata és Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
között –Kábítószerügyi Egyeztető Fórumok (KEF-ek) működési feltételeinek biztosítására 
vonatkozó – együttműködési megállapodás megkötésére – közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 

(67/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 

 

11. napirendi pont: 

Egyebek 

 

 

1. napirendi pont: 

Szakmai beszámoló a „Segíts rajtam!” Hátrányos Helyzetűekért !lapítvány működéséről és 
terveinek bemutatásáról 
(11/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

Meghívott: Terenyi Krisztina alelnök 

 

Csötönyi László elnök: Néhány gondolat erejéig foglald össze, arra kérlek, a munkátokat, mi 

történt veletek, mik a tervek, mert hallunk ezt-azt, igyekszünk mindenben segíteni. Kérlek, 

akkor „Segíts rajtam!” beszámoló! 

 

Terenyi Krisztina elnök: Nagyon szépen köszönöm a lehetőséget, hogy itt lehetek és 
képviselhetem az alapítványunkat, illetve akik még a meghallgatásra várnak, nekik, hogy 

munkahelyi elfoglaltságom miatt lehettem az első, köszönöm szépen. Az alapítványunk 2000. 

november 15-e óta önálló jogi szervezet, előtte 10 évig befogadó szervezetnél voltunk, tehát 
egy régi szervezet, akinek azért voltak hullámvölgyek az életében, nem kevés. Nagyon 

csodálkoztam, hogy a saját lányaim is mindig hallanak engem, hogy mik a problémák és 

mondták, hogy jó anya, majd ebből is kijöttök, de most ez már nem az a mélység, amiben 

benne vagyunk, mert hogy itt már bérek kifizetéséről, közterhekről van szó. Nagyon röviden, 
tehát az új projektjeink a vakmasszázs, ez a legfrissebb, hogy időben visszafelé haladjak, de 

nem nagyon részletezve, elnézést, mert hajlamos vagyok sokat beszélni, nyugodtan le kell 

engem állítani. Ez tulajdonképpen nem tudott elindulni se valójában, az egyik oka ennek 

egyébként a fűtés. Akkreditáltattuk az Adományboltot, aminek keretén belül működik a 
vakmasszázs is, a Fővárosi Kormányhivatal ezért kétszer jön ellenőrizni minket. Már 2 éve 
akkreditálva vagyunk, de nem kaptunk bértámogatást, legnagyobb problémánk egyébként ez, 

ha az lenne, akkor kicsit jobb lenne a helyzetünk, illetve a kis Kockás Kocsma helyén vagyunk, 
amit nem újított fel a MÁV, a többi épületrészt azt igen, tehát olyan nyílászárók, hogy 
reménytelenség a fűtés, hideg van, ez tény és való, 23 foknak kell lenni minimum ahhoz, hogy 

lehessen masszázs, tehát nem tudott elindulni a vakmasszázs, amúgy se olyan könnyű ez, ugye 

vakok masszíroznak. Elég komoly konkurenciánk van már azóta, eddig nem volt feltűnő, hogy 
mennyi masszázsszalon van Szekszárdon vagy masszáshelység. Ez az egyik problémánk, hogy 
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3 vak van, akit mi kiképeztünk, meg teljesen felfegyverkezve, 1.000.000 forintos pályázati 
pénzből felújítottuk a MÁV-nak azt a részét, ami a masszázskuckó, tehát minden megvan, csak 
egyrészt nincs vendég, másrészt ugye ők dolgoznának, de nincs hol. A másik az Adománybolt, 

ahol szintén megváltozott munkaképességűek dolgoznak, az Adománybolt bevételéből 
fizetünk bérleti díjat, ami 7 számjegyű. A Magyar Állam Vasutaknak mi borzalmasan hálásak 

vagyunk, hogy ott lehetünk ingyenesen a civil közösségi térben, mi ott vagyunk a kezdetektől, 
de mi mindent piaci alapon fizetünk, a rezsit is a bérleti díjon túl és tényleg, Szekszárd 
lakossága előtt le a kalappal, mert folyamatosan tényleg nagyon sok adományt kapunk és ki 
tudják válogatni az önkéntesek, illetve a munkavállalók azt, ami én azt gondolom, tényleg jó 
minőségű dolog, én nem értek ehhez. Gyakorlatilag ebből élünk most, nyilván 1 %, de az 
150/000, ami háromszorosa, amit tavaly kaptunk, tehát eddig 50-60 ezreket, tehát ilyen apró 
pénzekből próbáljuk összerakni. A legnagyobb probléma az most, ami miatt tényleg egy 
komoly válságban vagyunk, és amit már a lányaim is így értenek, hogy havonta közel 0,5 milliót 
kellene szinte csak a boltból kitermelni. 2020 óta van az Adománybolt, egyrészt a Város az 
elindulásnál segített, hogy az első 3 hónapban 90%-os kedvezménnyel lehetünk itt a Piac 
téren, az egy óriási segítség volt, de azóta viszont nekünk a teljes bérleti díjat ki kell termelni. 
Ezt úgy sikerült, hogy pályáztam, sehogy máshogy, mindenfelé hova lehetett, de nagyon 
elhúzódott az alapító okiratunk módosítása. Azt el kell mondanom, hogy most először volt 
pénzünk ügyvédre, arra is pályáztunk ide a Városhoz, előtte az alapító okiratot is én írtam, 
ebből nyilván voltak problémák. Nem tudtuk akkor a Ptk-t módosítani, mikor ezt kellett volna, 

nem volt rá pénzünk, és ugye lett ez a kedvezmény, ezt bizonyára tudják, hogy amikor először 
muszáj módosítani, akkor kell mindent és nekünk most a mindent kellett, mert ugye átkerült 
a székhely a MÁV-hoz, ezt a MÁV engedélyezte, a nevem is megváltozott, egy csomó minden 
megváltozott. Azért vagyunk most ebben a nagyon nagy, mély gödörben, mert feléltük a 

tartalékainkat és nem tudtuk, hogy mikor kapjuk meg a végzést arról, hogy tudjunk pályázni. 
Nyilván én írtam alá változatlanul, ez a része nem változott, meg volt, ahol ezt elfogadták, meg 

az elszámolások voltak leginkább, de én nem is mertem már beadni, az az igazság, új 
pályázatot, hogy ebből ne legyen probléma, mert kétszer elutasítottak emiatt, hogy az alapító 
okiratunk így nincs rendezve. Bérkifizetés/ Ezek az emberek ugye vakok, megváltozott 
munkaképességűek, akiknek azért a megélhetéséhez jelentősen hozzájárul, még akkor is, 
hogyha a legkevesebb pénzt tudjuk adni, a garantált bérminimumot, többet sajnos nem, 

illetve megtartani szeretnénk. Minden szeptemberben beadjuk, ezt elhatároztuk, ha már 
akkreditáltattuk, az is többszázezer forintba került, a boltot és ellenőriznek ugyanúgy, mint 
hogyha mi kaptunk volna támogatást, tehát be fogjuk adni szeptemberben és nagyon reméljük 
azt, hogy talán januárban már lesz támogatás és addig kell valahogy kihúzni. Ide is hoztam 

levelet, körbe adom, meg kérelmet, hogyha majd odaadhatom. Nekem, szociális munkásként 
segítséget kérni, akasztják a hóhért, eddig sem volt szokásom, de most nagyon kemény, pedig 

tudom, hogy eddig is dolgom lett volna, de most már kész, elmentünk a falig, azon túl is, tehát 
nem tudunk mást csinálni, hogy valahogy akkor januártól könnyebb legyen. 

 

Csötönyi László elnök: Értem, értjük. Tegnap vagy tegnapelőtt beszélgettem pont erről a 
témáról Pócs Margittal is, a Mentálhigiénés Műhely vezetőjével, most alakul talán valamiféle 
jótékonysági program vagy koncert, amelyikben szívesen részt fogunk venni és támogatni 
fogjuk mindenféleképpen, hátha sikerül ebből is némi támogatáshoz jutnotok és Margittal 
megüzentem vagy mondtam, nem tudom, eljutott-e a hír vagy információ, hogy a 

Bizottságunkhoz kérelmet adjatok be, hogy minél előbb tudjunk róla dönteni, ha nem is a mai 



 

   

6 

ülésünkön, de mondjuk egy következőn mindenféleképpen. Mi ezt tudjuk felajánlani igazából, 
úgyhogy arra kérlek Bennetek, hogy ezt a fajta segítséget fogadjátok el vagy éljetek ezzel a 
lehetőséggel/  
 

Terenyi Krisztina elnök: Nagyon köszönjük. 

 

Csötönyi László elnök: Azon meg rajta leszünk, hogy ez a jótékonysági kis rendezvény 
létrejöhessen a közeljövőben, de a bizottság tagjai pedig elkötelezettek, én azt gondolom, a 
civil szervezetek, illetve azoknak a munkája iránt, akik hosszú évek vagy évtizedek óta 
segítőszolgálatot végeznek, mint ahogy Te is, illetve Ti is, úgyhogy a kérvényeteket el fogjuk 

bírálni mindenféleképpen pozitívan, én ebben bízom. 

 

Terenyi Krisztina elnök: Köszönöm szépen és egyébként ugye az Önkormányzat, köszönet 
érte, minden évben, amit kapunk támogatást, tudjuk, hogy ennyit lehet, és nagyon hálásak 

vagyunk, nagyon sokat jelent, ahogy most elmondtam így a számokat. 

 

Csötönyi László elnök: Egyébként azt is elmondom, hogy a KCV Bizottság külön kérvényt is be 
tud fogadni, de természetesen most fogunk dönteni, ezen a bizottsági ülésen arról, hogy a civil 
pályázatokat is újra meghirdetjük. Ennek a részletei hamarosan azért napvilágot látnak és én 
azt mondom, hogy Ti is pályázzatok. 

 

Terenyi Krisztina elnök: Figyelem ezeket. Mi minden évben pályázunk és az Erikától kapjuk is 
egyébként, hogyha esetleg elfelejteném, de nem. 

 

Csötönyi László elnök: Annyit kell tudni igazából, hogyha a Kulturális Bizottság bármilyen 
támogatást megítél, mivel alapítványi formában működtök, ezt meg kell erősítenie a 

Közgyűlésnek/  
 

Terenyi Krisztina elnök: Igen, tudom. 

 

Csötönyi László elnök: Köszönöm szépen, van-e kérdésetek esetleg a „Segíts rajtam!”-mal 

kapcsolatban vagy Krisztihez úgy általában véve? Nincsen. Köszönöm szépen Neked.  

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

13/2024. (III.26.) határozata 

a „Segíts rajtam!” Hátrányos Helyzetűekért !lapítvány működéséről és terveiről szóló 
szakmai beszámolójáról  

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/(XII/23/) 
önkormányzati rendelet 1/ sz/ melléklet Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottság 
(KCV) alcím 1/3/ pontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
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1. elfogadja a „Segíts rajtam!” Hátrányos Helyzetűekért !lapítvány szakmai 
beszámolóját- 
 

Határidő:  2024; március 26; 
Felelős:  Csötönyi László elnök 

 

2. megköszöni az alapítvány eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván- 
 

Határidő:  2024. március 26; 
Felelős:  Csötönyi László elnök 

 

3. felhívja az alapítvány figyelmét, hogy a jövőben is éljenek a mindenkori hazai és uniós 
szakmai és működési pályázati lehetőségekkel/ 
  

Határidő:  2024. március 26; és folyamatos 

Felelős:  Csötönyi László elnök 

 

2. napirendi pont: 

Szakmai beszámoló az Esőmanók Tolna Megyei !utistákért Egyesület működéséről és 
terveinek bemutatásáról  
(10/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

Meghívott: Pausch Erzsébet elnök 

 

Csötönyi László elnök: Vendégeinket köszöntjük/ Kérlek, hogy legyél kedves néhány szóban 
összefoglalni az Esőmanók életét, helyzetét, terveit. 

 

Vizdár-Lőczi Gizella vezetőségi tag: Nagyon sok szeretettel köszöntök mindenkit és köszönjük 
szépen a lehetőséget, hogy itt lehetünk. Itt van mögöttem Pausch Erzsébet, az Esőmanók 

Egyesületnek az elnök asszonya. Erzsébet nemrég esett át egy műtéten és neki nagyon gyenge 
a hangja, úgyhogy én beszélnék, hogyha nem probléma. A beszámoló, amit küldtem, az elején 
én egy kis előzmények részt is hozzáfoglaltam. 2010-ben alakult az Egyesület, érintett szülők 
hozták létre, nagyon sokáig nem volt konkrét irodánk vagy közösségi terünk, ahol tudtunk 

volna találkozni a gyerekekkel, felnőttekkel, a családtagokkal és a szakemberekkel. 
Alkalomadtán pályázati lehetőségekkel béreltünk vagy kértünk jószándékkal helyiséget 
önkormányzattól, iskolától, óvodától, ahol a programjainkat megvalósítottuk. Mi a 

fenntartásunkat és a pénzügyi tartalékainkat úgy tudtuk megoldani, hogy jótékonysági 
rendezvényeket kezdtünk el szervezni azon az elven, hogy kérünk ugyan támogatást, 

adományt, de próbálunk is cserébe adni egy programot, lehetőséget, szórakozást különböző 
területen, családbarát sportolással, illetve egy könnyed szórakozással és nagyon örülünk, hogy 
elég sokan mellénk állnak és támogatnak minket. 2019-ben volt először, hogy mi béreltünk 
magunknak egyetlen egy helyiséget, az volt az elképzelésünk, hogy ebben a helyiségben lesz 
az irodánk és ebben a helyiségben valósítjuk meg kislétszámú csoportos foglalkozásainkat. 
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2019-ben történt ez, de 2020 elején ugye jött a pandémiás időszak és ezért nem nagyon volt 
lehetőségünk személyesen találkozni, majd 2020-ban megpályáztunk az országos szervezetnél 
egy infópont iroda működtetését itt Szekszárdon, amin szerencsére pozitív elbírálást 
nyertünk, így az AOSZ havi szinten 75/000 forintos támogatást adott az Egyesületnek, cserébe 
nekünk biztosítanunk kellett egy földszinti irodát, ami teljesen elkülönül mindenféle fejlesztő 
központtól és a technikai hátteret is biztosítanunk kellett, tehát a számítógépet, a nyomtatót, 
a telefont, az internet elérhetőséget, viszont ők félállásban foglalkoztattak egy személyt, aki 

amúgy egy társszülő a köreinkből és nagyon nagy tudásbázist, képzéseket és háttéranyagokat 
kaptunk tőlük, illetve szakkönyveket, amiből mi most csináltunk egy szakkönyvtárat a jelenlegi 
helyükön. Egy kétszobás lakást bérlünk a Wosinsky lakótelepen, egy földszinti lakást, piaci 

áron béreljük. Azt azért tudni kell, hogy a múlt évben, 2023-ban azért az országos 
szervezeteknek a költségvetését is felére csökkentették, így, mivelhogy nagyon komoly 

gondokkal küzdött az országos szervezet, ezt a havi 75.000 forintot lecsökkentette havi 35/000 
forintra és a foglalkoztatott kollegát pedig home officeba helyezte ki, miközben azért a piaci 
ingatlanbérleti díjak folyamatosan emelkedtek. Jelenleg mi ezt a kétszobás lakást 161/000 
forintért béreljük, ebben benne van a rezsiköltség is és ugye az országos szervezettől meg 
35/000 forintot kapunk és még ehhez hozzájön azért a telefon és az internetnek a költsége, 
amit az egyesületünk fizet. Mi minden tevékenységünket ingyen adjuk az érintett 
gyermekeknek, szülőknek. Talán, azt hiszem, 2020 óta szervezünk táborokat és ha jól tudom, 

2020-ban és 2021-ben volt jelképes térítési díja a nyári napközis táborainknak, ahova olyan 

gyerekek érkeznek, akiknek a 90-95%-át nem fogadják más táborokban. Jelenleg most már a 
táboraink is ingyenesek a gyerekeknek, mindezt úgy tudjuk megfinanszírozni, hogy ezekből a 
jótékonysági rendezvényekből, amiket kapunk adományokat, támogatásokat, illetve ilyenkor 

azért talán egy kicsit könnyebb megkeresni néhány helyi vállalkozást is, hogy támogató 
szerződést írjon alá, bár hozzáteszem, hogy a jelenlegi gazdasági helyzetben most már ez is 
egyre nehezebb és lényegesen visszaesett. Ami nehézség, hogy eddig azért lényegesen jobban 
tudtunk félretenni. Nagyon nagy álmunk volt, hogy valamikor legyen egy saját ingatlanunk, 

hogy ne bérelni kelljen és ne kelljen ezért plusz költségeket vállalnunk, de annyira 
elrugaszkodtak az ingatlanárak, hogy ez most egy kicsit kilátástalannak tűnik. A 2023-as évben 
4 klubcsoporttal folytattunk folyamatos foglalkozásokat különböző életkorú és 
képességstruktúrájú, autizmussal élő gyermekeknek, fiatal felnőtteknek, illetve szülőklubokat, 

teadélutánokat és tréningeket tartottunk. Különböző oktatási-nevelési intézményekbe jártunk 
ki tudásformáló előadásokat tartani, illetve különböző autizmussal kapcsolatos témakörökben 
próbáltunk segítséget nyújtani. Pályázat útján lehetőségünk volt egy kis fém mobilház 
vásárlására, amit a Sportcsarnok mellett tudtunk felállítani. Ezt a fémházat a 3 speciális 
kocsinak a tárolására vásároltuk, amit egy korábbi adománygyűjtő akció keretében tudtunk 
megvásárolni. Úgy tudjuk, hogy Magyarországon jelenleg ilyen kocsival a Suhanj !lapítvány 
rendelkezik, viszont ők csak Budapesten adják rendelkezésre vagy pályázat útján családoknak 
használatra. Nemcsak autizmussal élő gyermekeknek, felnőtteknek próbálunk ezzel segíteni, 
hogy a mozgás élménye az övéké is lehessen, hanem mozgássérült, akár idős embereknek a 

használatára is. A 3 kocsit amúgy rendszeresen használják, autizmussal élő gyermekeket 
szoktak benne vinni sportolásra vágyó szüleik. Ezeket át lehet alakítani amúgy kerékpárokhoz 
is. Van egy kocsi, amit rendszeresen egy mozgássérült sráchoz szoktak, illetve egy lányhoz is 
és van egy kocsi, amit rendszeresen a közel 85 éves Juliska mama és az unokája szokott 
használni. Azt el kell mondanom, hogy nagyon büszke vagyok rá, hogy Juliska mamát és a 
másik mamát is az unokájuk amúgy már maraton teljesítésére is elvitte, úgyhogy nagyon 
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büszkék vagyunk rájuk és többféle maratonra is elvitte őket, sőt többüket. Én azt látom 
jelenleg, hogy még akár több ilyen kocsi is különben gazdára találna itt helyi szinten. Próbáljuk 
ezt a kisházat amúgy minél jobban kialakítani, belülről leszigeteltük, mert azért nyáron nagyon 
felforrósodott. Kiderült az elején, hogy átfolyik alatta a víz, meg kellett oldanunk, hogy azért 
ne álljon alatta a víz, úgyhogy azért próbáljuk ezt is rendszeresíteni, próbálunk önkéntes 
csapatot szervezni mellé, ahol rendszeres városi megmozdulásokon is részt tudnak venni. 
Mindamellett itt vannak a nyári táboraink, ahol autizmussal élő gyermekek vesznek részt. Az 

egyik táborban többnyire integráló oktatásba járó gyerekek, a másik táborba pedig a 

markánsabban érintett, egyéb társult betegséggel élő gyermekeket fogadjuk és adunk nekik 
táboros élményeket. Együttműködési megállapodást kötöttünk a szekszárdi EGYMI-vel, 

próbáljuk őket segíteni az autizmussal élő gyermekek ellátásában, nem egy egyszerű terület, 

eléggé speciális, eléggé szerteágazó és autizmus szakirányon végzett gyógypedagógus meg 
nem nagyon van itt helyi szinten, én úgy tudom, hogy jelenleg én vagyok egyedül. Terveink 

vannak, mert úgy tudom, hogy ők próbálják most majd szeptembertől amúgy autizmus 
csoportot beindítani és próbálunk nekik szakmai segítséget is ehhez hozzá nyújtani, 
mindamellett pedig van egy nagyon mélyen belénk elhatározott törekvésünk, az pedig az 

autizmussal élők felnőtt ellátása, mert, bár ugye az iskolás kor sem túlzottan megoldott, de 
egy idő után ki fognak kerülni az iskolákból, az intézményekből és onnantól kezdve nincs 
semmilyen ellátás és segítség a családoknak és az autizmussal élő embertársainknak, ami azt 
jelenti, hogy valószínű otthon, a 4 fal között lesznek és a családból még egy főnek biztos, hogy 
ott kell velük lenni és azt mutatja egy 6 éves kutatás, aminek az a neve, hogy maszk, hogy ez 

egyenes leépüléshez vezet mind az érintett számára, mind a család számára, sőt az 
autizmussal élőknek közel fele eleve speciális intézményben kezd el tanulni, ők valószínű 
életük végéig támogatásra fognak szorulni és az integráló oktatásban eljutó gyerekeknek is 
49%-a a későbbiekben nem tud továbbtanulni és nem tud elhelyezkedni. Ha ezt megnézzük, 
hogy mekkora létszám, akkor láthatjuk, hogy mekkora teher fog megjelenni azért az 
önkormányzat vagy az államháztartás részére. Mi nagyon szeretnénk, hogyha emberhez méltó 
körülményeket és megélhetést vagy továbbélést tudnánk összehozni itt Szekszárdon. Évekkel 

korábban is már megkerestük ezzel az Önkormányzatot, ezt minden évben újra felhozzuk, 

múlt évben is felhoztuk. Nagyon örültünk, hogy mind a 2 Frakcióvezető részéről támogatás 
fogalmazódott meg, a Vármegye részéről is és múlt évben minden egyházat megkerestünk 
azzal, hogy együttműködő partnerünk lennének-e esetleg, ha intézmény létrejönne, 

fenntartás területében és az evangélikus egyház nyitott erre a témára. Többkörös egyeztető 
megbeszéléseken vagyunk túl, az egyház szakembere lent volt Szekszárdon többször, az 

Önkormányzatnál és a Vármegyénél is, illetve voltunk mi is fent Budapesten a Magyarországi 
Evangélikus Egyháznak az országos irodájában és a Diakónus Osztály előtt is. Nagyon 

törekszünk, voltunk a Belügyminisztériumtól kezdve a különleges társadalompolitikáért 
felelős miniszterelnöki biztosnál is. Talán mondhatom azt, hogy a remény hal meg utoljára, 

tudjuk, hogy nem egyszerű a helyzetünk. Ha a jövőbeli terveket mondhatnám, akkor kb. 

ugyanazt szeretnénk folytatni, amit eddig. Ami nekünk nehézség jelenleg, ugye az az ingatlan, 

nagyon sok pénzt elvisz tőlünk, mert ami összejön mondjuk a jótékonysági futás alkalmával, 
az nem fedi le az éves bérleti díjat és a rezsiköltségét ennek az ingatlannak, tehát azoktól a 
programoktól és képzésektől vesszük el ezt az összeget, amivel mondjuk tudnánk segíteni a 
szekszárdi EGYMI speciális oktatásának a szakmai fejlődését. Köszönöm szépen a 
meghallgatást. 

 



 

   

10 

Csötönyi László elnök: Köszönjük szépen. Bennem egy kérdés fogalmazódott meg, hogy 
mondjuk a közelmúltban történt-e bármiféle lépés vagy megkeresés, akár mondjuk a 
Vagyonkezelő Kft/ felé lakásbérlés ügyben, mert van közel 300 lakás tudomásom szerint az 
Önkormányzat tulajdonában is. Ismerve benneteket, én jártam abban a lakásban is többször, 

amelyet használtok és látom, hogy az milyen állapotban van és hogyan gondoskodtok róla. Én 

azt gondolom, hogy mindenki számára csak öröm lenne a városban, hogyha olyan emberek 

kerülnének egy városi tulajdonú lakásba, akik mondjuk a mostani 160.000 forint helyett, most 

mondok egy összeget, a felét kifizetik, de olyan gyönyörűen rendben tartják. Szóval erre 

vonatkozóan volt-e megkeresés? 

 

Vizdár-Lőczi Gizella vezetőségi tag: Volt megkeresés, az idei évben voltam és én azt az 
információt kaptam, hogy jelenleg szabad lakás nincsen. Ami meg lett mutatva számomra a 
Vármegyeháza, a Vöröskereszt alatt azt hiszem ürültek ki lakások, a Várközben. Eléggé rossz 
állapotban vannak és nagyon nyirkosak, illetve ismét szóba került a Rákóczi utcai ingatlan, ami 
korábban ugye már velünk kapcsolatba lett hozva. Mi szerettünk volna ott ugye nappali ellátót 

létrehozni és terveket is készíttettünk. Ez a törekvésünk sajnos ott bukott meg, hogy 
szerettünk volna tetőtér felé bővíteni, mivelhogy ez egy osztatlan közös tulajdonú társasházzá 
van nyilvánítva, így nem kaphattuk volna meg rá az engedélyt, így viszont azért egy nappali 
ellátónak elég komoly szabályai vannak, hogy milyen helyiségeknek kell meglenni, hány m2-

esnek kell lenni, hány mosdónak kell lenni, a folyosónak milyen szélesnek kell lenni stb/, így 
kiderült, hogy ez az ingatlan nappali ellátó létrehozására nem alkalmas. Viszont mi beszéltünk 
róla és az egyház szakembereivel is beszéltünk róla, hogy ha sikerülne tényleg, bízunk benne, 
hogy nem csoda folytán, de ha sikerülne tényleg elindulni nappali ellátó létrehozásában itt 
Szekszárdon, ami különben nagyon különleges lenne, mert a dél-dunántúli területen autizmus 
specifikus ilyen szintű ellátás nincsen és nem is túl sok helyen ugrándoznak, hogy létre akarnak 
hozni ilyet, mert amúgy tényleg, szakmailag nem egy egyszerű terület.  

 

Csötönyi László elnök: Ezt azért nem értem, mert az érintettség egyre inkább nő. 

 

Vizdár-Lőczi Gizella vezetőségi tag: Igen, csak szakember nagyon kevés van, tehát ugye a 
szakemberállomány nagyon kevés és elég nagy benne a kihívás, de mi vállalkoznánk erre. Ha 

sikerülne nappali ellátót összehozni, én úgy gondolom, hogy például a Rákóczi utcai ingatlan 
az alkalmas lenne támogatott lakhatások kialakítására, úgyhogy mondjuk az egyik 
ingatlanrészbe akár meg lehetne oldani a közösségi terünket is és akár még be is lehetne 
tanítani és kezüket fogva kísérni a tanulás útján a fiatalokat, hogy ott ők ebben munkarészt, 

feladatot tudjanak vállalni. Az egy nagyon ideális ingatlan lenne nyilván egy ilyen 
elképzelésben. Mi nagyon keressük a lehetőségeket, sokat számítana számunkra, mert most 
is például arról beszéltünk, hogy a serdülő korú fiataloknak képzést hozzunk le Budapestről , 
ami eddig Budapesten volt csak elérhető, többszázezer forintos költségei vannak. Az, hogy az 

EGYMI-nek az autizmus tagozat beindítását segítsük szakmailag, az több millió forintos. Mi 

ezeket szeretnénk támogatni és van is erre tartalékunk, de addig, amíg mondjuk az éppen 
befolyó adományokból, amit a különböző rendezvényeinkből hozunk össze, ha az elmegy arra, 

hogy az ingatlant ki tudjuk fizetni, akkor előbb-utóbb nem fogunk tudni segíteni, ami szerintem 
nagy horderejű és nagy szükség van rá, mert sok család problémában van. Levélben leírtam a 
számokat, nem tudom, hogy láttátok-e, hogy a 2022-23-as tanévhez képest az idei tanévre 
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majdnem megkétszereződött az autizmussal diagnosztizált gyerekeknek a megjelenése. 

Jelenleg a speciális óvodában 18 főből 15 fő autizmussal diagnosztizált gyermek.  

 

Csötönyi László elnök: Köszönjük szépen. Van-e kérdésetek esetleg Gizushoz? Ha nincs, akkor 

én, mielőtt elfogadásra javasolnám a beszámolódat, ahogy említettem, Te is hallhattad 

valószínűleg, a civil keretre lehet pályázni, valószínűleg a jövő hónaptól egy emelt összeg, ez 

lesz, véleményem szerint a tavalyihoz képest mindenféleképpen, éljetek a lehetőséggel. 
Köszönjük hálás szívvel a munkátokat.  

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

14/2024. (III.26;) határozata 

az Esőmanók Tolna Megyei !utistákért Egyesület működéséről és terveiről szóló szakmai 
beszámolójáról  

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/(XII/23/) 
önkormányzati rendelet 1/ sz/ melléklet Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottság 
(KCV) alcím 1/3/ pontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 

1. elfogadja az Esőmanók Tolna Megyei !utistákért Egyesület szakmai beszámolóját- 
 

Határidő:  2024; március 26; 
Felelős:  Csötönyi László elnök 

 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván- 
 

Határidő:  2024. március 26; 
Felelős:  Csötönyi László elnök 

 

3. felhívja az egyesület figyelmét, hogy a jövőben is éljenek a mindenkori hazai és uniós 
szakmai és működési pályázati lehetőségekkel/ 
  

Határidő:  2024. március 26; és folyamatos 

Felelős:  Csötönyi László elnök 
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3. napirendi pont: 

Szakmai beszámoló a Halász Háló Kommunikációs Közösségfejlesztő Egyesület működéséről 
és terveinek bemutatásáról 
(13/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

Meghívott: Szanyóné Lóki Gabriella elnök 

 

Csötönyi László elnök: A Halász Háló Egyesület működéséről szeretnénk ugyanígy néhány 
gondolatot hallani. Itt van velünk Szanyóné Lóki Gabriella, akit szintén barátsággal és 

tisztelettel köszöntök. 

 

Szanyóné Lóki Gabriella elnök: Köszönöm szépen, én is köszöntök mindenkit. Ahhoz, hogy a 

Halász Háló Egyesület tevékenységét bemutassam, el kell mondjam, hogy az egyesület a házas 
hétvége lelkiségi mozgalomhoz csatlakozott jogi szervezet. A házas hétvége mozgalom a 90-

es évektől van jelen Magyarországon, de körülbelül a 60-as évek közepén alakult !merikában, 

mint családmozgalom és Szekszárdon ezt úgy értve, hogy körülbelül a megye területén 110, 
120 házaspár érintett. Ebből mi 2010-ben létrehoztunk egy egyesületet, aminek most a tagjai 
kb. 42 vagy 43, ezt most pontosan nem tudom. Ezek a házaspárok egy önsegítő jelenléttel 
megvalósuló havi rendszerességgel találkoznak és különböző témákat dolgoznak fel. 1-1 

csoport az 5-7 házaspárból áll, ezeknek a csoportoknak van vezetőjük, vezetőjük általában az 
egyesületnek tagja. Tehát ha így beszélünk az egyesületről, akkor a szórása körülbelül ez a 100 
házaspár, aki közénk tartozik. Hogy én is mondjak statisztikát, ebből a 100 házaspárból az 
elmúlt 10-15 évben egyről tudok, aki elvált, érdekességképpen az országos statisztikához 
képest. Teljesen saját erőforrást használva, nem külső előadókkal, hanem saját maguk 
életpéldáit megosztva működnek ezek a csoportok, ez egy, mondhatni úgy, hogy önsegítő 
terápiás célú történet, tehát itt nincsenek képzett szakorvosok, mentálhigénés szakemberek, 
hanem igazából minden házaspár a saját életét teszi oda ki ezeken az estéken különböző 
témákban. Nem csak a csoportok működnek havi rendszerességgel, hanem vannak a nagy 

közösséget összefoglaló eseményeink is, ezek általában havi rendszerességgel működnek. Ami 

a nyilvánosság előtt talán a legismertebb és azt évek óta, az alakulásunk óta mi vagyunk ennek 
a zászlóvivői, ez a Házasság hete programsorozat, ebben erőlködünk évek óta, hogy 
Szekszárdon is történjen valami, hogy csatlakozni tudjunk az országos kampányhoz. Eleinte 

nagyobb demonstrációk, nagyobb kültéri események, felvonulások és mindenféle 
programcsokor volt a hét alatt, néhány éve azonban, a covid óta ez mondhatni lecsökkent 1 
előadás szervezésére, ami a házasság hetében egy szakember vagy közismert személyiségnek 
a meghívásával valósul meg. Mivel az egyesület nem gazdálkodó szervezet, a mi bevételünk 
pusztán a támogatásokból van, illetve a tagdíjakból, pályázati forrásokból, ezért aztán ilyen 
majdhogynem szívességi alapon jönnek el az előadók ezeken a házassági rendezvényeken, ez 

így volt tavaly is és így volt idén is. Köszönet az Önkormányzatnak a terembéres támogatásért, 
hogy meg tudtuk rendezni a Babitsban a Zámbori Soma és felesége, Fazekas Rita előadását 
március 4-én, itt volt egy kis malőr, de ez most nem tartozik ide, hogy csúszni kellett az 
eseménnyel. Itt szeretném mindenki előtt megköszöni a Csötönyi Lacinak a közreműködését, 
amivel nem csakúgy, mint a színész barátja és mint versmondó, hanem mint a Bizottság elnöke 
is megtisztelte az eseményt és emelte a versmondással az előadás fényét, úgyhogy én ezért 
nagyon hálás voltam. Említettem, hogy havonta van közösségi eseményünk, ezek 
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zarándoklatok, tematikus lelki napok, tehát ezt úgy kell elképzelni, hogy 1-1 délutánt magában 
foglal. Helyileg mi ugyan a Babitsba vagyunk bejelentve székhelyileg, de gyakorlatilag a 

működésünk vagy a Közösségi Házban zajlik, vagy pedig családoknál megyünk egymáshoz, 

családokhoz, úgyhogy ebben nagyon nagy erőforrás van és minden év őszén szervezünk egy 
úgymond alapozó hétvégét, ahova meghívunk házaspárokat a közösségben tartozáshoz, és ez 
egy 40 éve kialakított tematika alapján működő, ez egy nagyon kötött szabályrendszer alapján 
zajló esemény, 2,5 napos esemény, ahol a házaspárok a saját kapcsolatukat kicsit jobbá 
cizellálják. Ebben a közösség nagyon erősen jelen van, ő szervez és ő valósítja meg. 

Együttműködő partnerek a városban, említettem a Római Katolikus Plébániát, de egyébként 
a másik felekezetű egyházakkal is, az evangélikusokkal, reformátusokkal jó a kapcsolatunk, a 

Babits Mihály Kulturális Központ együttműködő partnerünk, a Kolping Szakiskola és a Katolikus 

Iskola, most így egyelőre ennyi. Nagyon szívesen fogadjuk a másik civil szervezetektől, akár aki 
tudna ehhez a Házasság hetéhez kapcsolódni, tehát hogyha profiljából adódóan beleillene 
ebbe a témába, akkor mi nagyon szívesen együttműködünk a jó cél érdekében.  

 

Csötönyi László elnök: Köszönjük Gabi. Van-e kérdésetek esetleg a Halász Háló működésével 
kapcsolatban?  

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

15/2024. (III.26;) határozata 

a Halász Háló Kommunikációs Közösségfejlesztő Egyesület működéséről és terveiről szóló 
szakmai beszámolójáról  

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019.(XII.23.) 

önkormányzati rendelet 1/ sz/ melléklet Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottság 
(KCV) alcím 1/3/ pontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 

1. elfogadja a Halász Háló Kommunikációs Közösségfejlesztő Egyesület szakmai 
beszámolóját- 
 

Határidő:  2024; március 26; 
Felelős:  Csötönyi László elnök 

 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván- 
 

Határidő:  2024. március 26; 
Felelős:  Csötönyi László elnök 
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3. felhívja az egyesület figyelmét, hogy a jövőben is éljenek a mindenkori hazai és uniós 
szakmai és működési pályázati lehetőségekkel/ 
  

Határidő:  2024. március 26; és folyamatos 

Felelős:  Csötönyi László elnök 

 

4. napirendi pont: 

Szakmai beszámoló a „J!SZLICE” Családsegítő Közhasznú !lapítvány működéséről és 
terveinek bemutatásáról 
(12/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

Meghívott: Causic Éva családi napközi vezető 

 

Csötönyi László elnök: A családi napközi vezetőt köszöntöm a körünkben és kérem, hogy 
néhány gondolat erejéig foglalja össze ő is a teendőket. 

 

Causic Éva családi napközi vezető: Azt szeretném először mondani, hogy már nem vagyunk 
családi napközi. Családi bölcsőde vagyunk most már 2017 óta. A jaszlice szót is elmondanám, 

hogy mit jelent, mert lehet, hogy különleges szónak tartják többen. ! jaszlice szó horvátul 
bölcsődét jelent. Az !lapítvány 2010-ben alakult, fő tevékenysége a szociális tevékenység, 

feladatának pedig a családi, akkor még családi napközi létrehozása és fenntartása volt, vagyis 
mai napig van. A Mustármag Családi Napközi 2008-ban alakult, akkor egy másik alapítvány 
karolta fel és csak 2010-től vette át a fenntartói szerepet. 2008-ban a katolikus oviban 

nyitottuk meg a kis napközinket 7 fővel és ott működtünk 2013-ig, aztán kinőttük a helyet és 
az Önkormányzat segítségével sikerült a szőlőhegyi óvodának az óvoda helyisége vagy 
épületén belül kapnunk helyet, amit mi fel is újítottunk és ott 2017 szeptemberéig lehettünk, 
mert ugye akkor indult egy felújítási projekt vagy egy pályázat és ugye úgy volt, hogy majd mi 
visszamegyünk oda, azonban ugye másképp alakultak a dolgok. Az a jó, hogy találtunk egy 
olyan helyet, ahol a mai napig lehetünk, a Tartsay utca 20-ban. Már kint Szőlőhegyen 2 
csoportnyi gyermekkel tudtunk működni, tehát ott már 2014-ben még egy csoportot kellett 
létrehoznunk. Ezeket pályázati lehetőségekből tudtam felszerelni, mert akkor még az állami 
támogatás sem volt olyan mértékű, mint most, úgyhogy amilyen pályázatot sikerült 
megpályázni, azt igyekeztünk megírni és akkor abból finanszíroznia a bútorokat. 2017-ben 

pedig ugye a Tartsay 20-ba beköltöztünk, nagyon szerény körülmények között voltunk, mert 
úgy volt, hogy csak 1 évet kell kibírnunk, úgyhogy semmiféle felújításba nem kezdtünk, 2 

csoportszobát használtunk, aztán teltek az idők, 2018, 2019 és nem költöztünk vissza 
Szőlőhegyre. A gyerekek létszáma megnőtt, egyre jobban és volt egy lehetőség családi 
bölcsődék bővítésére, így akkor azt is megpályáztuk, így a 3/ csoportot is meg tudtuk nyitni ott 
a Tartsay 20-ban. Most 3 csoporttal működik, működünk/ Tavaly elég nagy beruházásba 
kezdtünk, mert most úgy néz ki, hogy véglegesen szeretnénk ott maradni. Béreljük ezt a nagy 
helyiséget, vagyis egy folyosórészt bérlünk és ott szeretnénk maradni. Ez nem volt olcsó 

költség, de itt is sikerült egy kis hozzájárulást összeszedni az !lapítványnak a szülők által, mert 

ugye adományt lehet adni az Alapítványnak és az 1%-ot is összeszedheti az Alapítványunk, 

mivel közhasznú. Ezt akkor sikerült szépen megcsinálnunk, kifestettük az egész folyosórészt, 

most az idén pedig az udvart szeretnénk felújítani, mert az udvarunk nagy és sok gyermek 



 

   

15 

használja a kis motorokkal, meg a homokozó sem tesz jót a fűnek és teljesen kikopott. Minden 

nyáron poros, télen, ősszel nagyon sáros, úgyhogy ezt tovább nem lehet így tartani a 
gyerekeknek. Van egy nagyon nagy fánk, aminek a gyökere már kint van és balesetveszélyes a 
gyerekek számára, mert megbotlanak benne és elesnek, úgyhogy most ez a fő feladatunk. Az 

Alapítványunk, ahogy mondtam, az 1%-ot megpróbálja összeszedni, ami a szülők részéről nagy 
segítség. Köszönöm az Önkormányzatnak a segítségét, amikor beadjuk a pályázatunkat, 

mindig kapunk segítséget. Nekünk van bevételünk természetesen a szülők által, befizetik a 

térítési díjat és kapunk az államtól is támogatást. Most már sokkal jobb a helyzetünk, mint 
mondjuk 10 évvel ezelőtt vagy 5 évvel ezelőtt is. A Novák Katalin annak idején nagyon sok 

mindennel támogatta a családi bölcsődéket, úgy a pályázatokkal, mint az állami támogatással. 
Mivel már régóta működünk, az idén már 16/ éve, úgyhogy ismernek minket a szülők, 

gyermekhiányunk nem volt eddig, most sincsen, úgyhogy bízom benne, hogy továbbra is fent 

tudjuk tartani a csoportokat. Szeretünk részt venni a városi eseményen, főleg a Szüreti 
Fesztiválon már évek óta, tavaly is felvonultunk a szülőkkel, gyerekekkel, ez az első 
programunk a nevelési évben. Köszönöm szépen. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Csötönyi László elnök: Köszönjük szépen Éva beszámolóját is és jó munkát kívánunk! 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

16/2024. (III.26;) határozata 

a „J!SZLICE” Családsegítő Közhasznú !lapítvány működéséről és terveiről szóló szakmai 
beszámolójáról  

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/(XII/23/) 
önkormányzati rendelet 1/ sz/ melléklet Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottság 
(KCV) alcím 1/3/ pontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 

1. elfogadja a „J!SZLICE” Családsegítő Közhasznú !lapítvány szakmai beszámolóját- 
 

Határidő:  2024; március 26; 
Felelős:  Csötönyi László elnök 

 

2. megköszöni az alapítvány eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván- 
 

Határidő:  2024. március 26; 
Felelős:  Csötönyi László elnök 
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3. felhívja az alapítvány figyelmét, hogy a jövőben is éljenek a mindenkori hazai és uniós 
szakmai és működési pályázati lehetőségekkel/ 
  

Határidő:  2024. március 26; és folyamatos 

Felelős:  Csötönyi László elnök 

 

5. napirendi pont: 

! Kiemelkedő Művészeti Együttesek 2023; évi munkájának és 2024; évi terveinek 
áttekintése I; 
(14/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

Meghívott: - Liszt Ferenc Pedagógus Kórus – Nyárai Miklós elnök 

- „Mondschein” Szekszárdi Német Nemzetiségi Kórus – Mikola Péterné elnök 

- Szekszárd Junior Stars – Cseke Gábor elnök 

- Szekszárdi Gárdonyi Zoltán Református Együttes – Naszladi Judit Zsuzsanna elnök 

- Szekszárd Jazz Quartet – Szepesi László elnök 

- Szekszárdi Kamarazenekar - Borsiczky Iván elnök 

- Szekszárdi Madrigálkórus - Halasi Ivett elnök 

 

Csötönyi László elnök: Már elkezdtük ezt a fajta munkát, de most folytatjuk a 2/ körben. 

Elsőként a Szekszárdi Kamarazenekar !lapítvány beszámolóját szeretnénk néhány gondolat 
erejéig hallani. Borsitzky Iván elnök itt van, akit szintén barátsággal és tisztelettel köszöntünk. 

 

Borsiczky Iván elnök: Nem leszek hosszú. Miután több éve fungál a Kamarazenekar, 

gyakorlatilag ebben az évben 40 éve, tehát idén fogjuk a 40 éves fennállásunkat ünnepelni egy 

december 13-ai koncerttel. Ami a terveket illeti, a zenekar létszáma bizonyos fokig korlátokat 
szab. Olyan problémáink vannak, hogy az utánpótlás akadozik, tehát a korábbi években a 
Zeneiskola hallgatóiból, illetve zeneiskolai tanárokból egészült ki, illetve állt a zenekar a többi, 
nem hivatásos zenésszel együtt. Most odáig jutottunk a covid idejében kezdődően, hogy a 

zenetanárok kiálltak a zenekarból, a Zeneiskola utánpótlást nem ad, tehát meglehetősen 
nehéz a helyzet. Bízunk abban azért, hogy miután ezelőtt 20 évvel, 19 évvel, hasonló helyzet 
volt és túlélte a zenekar és feltámadt, hogy az idei évben is eredményre jutunk. Ami az 

elképzeléseinket illeti, augusztus 24-én szeretnénk egy koncertet adni, ez a Művészetek 
Házának az alakítási, jubileumi koncertje lenne közösen Madrigálok Kórussal, október 23-án a 
szokásos megemlékezési koncertünket adni és ahogy említettem, december 13-án pedig a 
jubileumi koncertet, ahol valamikori régebbi növendékeit Földesi Lajosnak hívjuk meg és 
adnak szólistaként koncertet. A többi az írásban leadásra került/ 
 

Csötönyi László elnök: Így van és nem titok, hogy mi beszéltünk, illetve egyeztettünk néhány 
héttel ezelőtt, Földesi Lajossal is beszélgettünk és bízva talán a derűsebb folytatásban vagy 
abban, hogy a 20 évvel ezelőtti helyzethez hasonlóan valahogy ki lehet ebből lábalni, akkor 

mégiscsak megy tovább a munka és Lajos is megpróbál segíteni. Akkor is mondtam, most is 

mondom, mert még nem érkezett meg, de mielőbb írjatok kérelmet a Bizottságnak a 
rendezvényeitek támogatásához, hogy el tudjuk időben bírálni és tudjatok Ti is erre a fajta 

bizottsági támogatásra számítani. Köszönjük szépen a munkátokat és kitartást kívánunk 
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Nektek. Szekszárdi Madrigálkórus Egyesület, Halasi Ivett elnök is itt van, akit szintén 
barátsággal és tisztelettel köszöntünk. Kérlek, a Madrigálkórus életéről is néhány gondolatot 

osszál meg velünk, légy oly kedves/ 
 

Halasi Ivett elnök: Köszönöm szépen a szót/ Tulajdonképpen a Madrigálkórus rendben van, 

ezt tudom elmondani. Egy olyan momentum, ami alapvetően nem annyira pozitív, számunkra 
negatív hatása lett, ugye Tolnán a női kar befejezte a működését, ami egy kórus halálát vagy 
megszűnését jelentette, viszont nekünk új énekeseket és új tagokat, emellett még máshonnan 
is jöttek új tagok, úgyhogy most azt tudom mondani, hogy a covid utáni lécrezgő időszak, azt 

gondolom, hogy elmúlt. Tavaly rendben voltunk, az idén nagy tervek vannak. Az a helyzet, 

hogy 2025-ben lesz a Madrigálkórus 60 éves és én úgy gondoltam, hogy szeretnénk erre már 
most felkészülni, el szeretném kezdeni a jubileumi koncert és az ahhoz kapcsolódó 
rendezvénysorozat szervezését, aminek része lenne egy 60 éves jubileumi kiadvány, része 
lenne a Wosinsky Mór Múzeummal együttműködve egy kiállítás. Nagyon örültem, nyilván ez 
egy személyes dolog, de hogy terveim szerint szerepel a Múzeummal való szoros 
együttműködés, én azt gondolom, hogy a Múzeum megfelelő tere a madrigál koncerteknek. 

Olyan koncertekre gondolok, amit mostanában, az elmúlt 2 évben csináltunk, hogy a karnagy 
úr előadást tart és a Madrigálkórus adja hozzá a zenei aláfestést. Ez remek helyszín a 
Múzeumban és meg is ragadom az alkalmat, hogy a Múzeumban ma lesz az első koncert 5 
órától. Nagy terveim vannak, hogy a Múzeumban milyen programot tudunk csinálni. Én úgy 
tudom, hogy van egy országos rendezvénysorozat, az Ars Sacra szeptember-októberben, még 
nem vettünk részt ebben, az idén szeretnénk 3 koncertet is tartani és az Iván is említette, hogy 
2 koncertünk esedékes majd a Kamarazenekarral. Sajnos elvesztettünk egy olyan társat, aki 

meghatározó volt, az ő emlékének szeretnénk, illetve az ő személyiségének szeretnénk 
emléket állítani egy olyan Bach koncerttel, ahol az ő kedves és szívének nagyon kedves 
korálokat fogjuk énekelni. 
 

Csötönyi László elnök: Krahling Dánielről van szó? 

 

Halasi Ivett elnök: Így van. Én azt gondolom, hogy tele vagyunk tervekkel, ehhez igyekszünk, 

igyekszem hozzáadni az anyagi forrásokat, a biztos tápot. Eddig sikerrel pályáztunk, nagyon 

bízom benne, hogy ezután is ez így lesz. Nagyjából ennyi a helyzet. 

 

Csötönyi László elnök: Köszönjük. Van-e kérdésetek esetleg a Madrigálkórus életével 
kapcsolatban? Köszönjük a kitartó és minőségi munkálatokat, Ivett. Jó munkát kívánunk 
Nektek! ! Mondschein Szekszárdi Német Nemzetiségi Kórus Egyesület munkájáról is hallunk 
néhány szót és Mikola Péterné itt van velünk. Évi, Téged is sok szeretettel köszöntünk, kérlek 
egy rövid összefoglalót Te is nyújts! 

 

Mikola Péterné elnök: Szeretettel köszöntök mindenkit. Azzal kezdeném, hogy mióta utoljára 

találkoztunk, azóta velem megfordult a világ és egy komoly betegséget diagnosztizáltak nálam, 

ami egy kicsit a munkámban is visszavetett és most szeretném megköszönni azt a sok-sok 

segítséget, támogatást és az empátiát, amiben segítettétek a munkámat. A kórosunk 1978-

ban alakult, márciusában, egészen pontosan március 22-én, tehát nem olyan nagyon régen 
ünnepeltük a 44/ születésnapunkat. A tavalyi év az most már úgy érzem, hogy a felemelkedő 
ágban volt a covid után, mert egyre több felkérést kaptunk, egyre több lehetőség volt 
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megmutatkoznunk. Sajnos nem mindegyik felkérésnek tudtunk eleget tenni, mert hol megint 
a covid miatt zártak be, hol a fűtésszezon miatt mondták le a szereplésünket, de a nagy részén 
ott tudtunk lenni és meg tudtuk mutatni magunkat. Azt mindenki tudja, hogy mi egy német 
nemzetiségi kórus vagyunk, ez a fő profilunk és elsősorban német nemzetiségi 
rendezvényeken veszünk részt. Ugyanakkor több mint 10 éve annyira nyitottunk, hogy a város 
több rendezvényén meg tudtuk magunkat mutatni, nagyon szép gondolat volt a várostól, hogy 
olyan rendezvényekre is hívtak bennünket, ami eddig nem volt repertoárunkban, például 
lehetőséget kaptunk egy országos kezdeményezéshez csatlakozni és nyílt próbát tartani a 
közösségek hete alkalmából, ugyanakkor nagy örömmel veszünk részt mindig a Szekszárdi 
Advent programsorozaton és az Élő szeretetet embertársainknak programon, ez a 

kórustagoknak is egy lelki feltöltődést ad. Ami a tavalyi évről még szó lenne, az a 45 éves 
jubileumi hangversenyünk, amire sokat készültünk, ide kaptunk a várostól is támogatást, amit 
ezúton is szeretnék megköszönni. Volt egy kis problémánk, problémám azzal, hogy több olyan 
e-mail ment ki a jubileum kapcsán, ami valami oknál fogva nem ért célba, többek közt a 
Bizottsághoz is ment levél, Polgármester Úrhoz is ment levél, Németországba is, tévéhez is és 
olyan visszajelzések jöttek, hogy nem kapták meg vagy későn kapták meg a levelet, amikor 
már a 2.-at írtam. Nem tudom, hogy ez minek köszönhető, de igyekszem jobban odafigyelni. 

Elnézést kérek, hogyha túl későn jött meg vagy egyáltalán nem érkezett meg. Visszanéztem a 
levelezésemet, és nekem úgy jött, hogy nem tudják kézbesíteni, több e-mail címre is írtam. 

Minden fellépésünk ingyenes, mindenki önkéntes munkával dolgozik, önkéntesen végzi a 
feladatokat a honlap szerkesztéstől a kottagrafikáig, a fellépések kapcsán való szervezésig. 

Igyekszünk úgy is nyitni a város felé, hogy oktatási intézményeket keressünk fel, óvodát, 
iskolát, ahova hívnak, megyünk. Ami különleges volt a tavalyi évben, hogy a Dienes Iskolának 
az egyik évfolyamát, a 3/ évfolyamát céloztuk meg, hiszen én ott tanítok és tudom, hogy 
nagyon jó társaság, nagyon jó hangú társaság van ott és közösen tanultunk be dalokat és adtuk 
elő a 45 éves jubileumunkon és most áprilisban megint közösen fogunk fellépni, április 
közepén. Amit szeretnék még mondani, hogy a szakmai tervünkben olyan pontok is vannak, 

amik még egy kicsikét kérdőjelesek és írtam a beszámolónkban és a szakmai tervben is, hogy 
a kórus honlapján mindig nyomon követhetők az újabb felkérések, esetleg oda van írva az is, 

hogy elmaradt valamilyen fellépés valamilyen oknál fogva. Ami most nekünk nagy falat lesz, 

az 2 dolog. Minősítésre fogunk menni május 12-én, erre a minősítésre a Landesrat, a Német 
Kórusok Országos Tanácsa felkért bennünket közreműködő segítségnek is, hiszen itt 
Szekszárdon lesz és nekünk van hely ismeretünk ahhoz, hogy ez a lebonyolítás sikeres legyen, 
és ez egy nagyon fontos pont lesz az életünkben. A másik pedig augusztus 16-án, ilyet még 
sosem csináltunk, de felkértek bennünket a Német Egyházzenei Tagozat, hogy német misét 
énekeljünk, amiből rádiófelvétel lesz. Kíváncsi vagyok, hogy ez hogyan fog alakulni. Amire még 
felkérésünk van és még nem látom, hogy el tudunk menni, a KÓT! díjas kórusoknak lesz egy 
találkozója Tatabányán, ennek még nem látom az anyagi fedezetét. Amennyiben jól, nagyon 

jól szerepelünk, az azt jelenti, hogy hibátlanul, maximális pontszámmal, akkor lehetőségünk 
lenne Vecsésre is elutazni, ahol a német nemzetiségi kórusoknak a gálaműsorra lesz. 

Megcéloztuk, meglátjuk, hogy sikerül-e. Továbbra is a szokásos programunkat, ami 
Szekszárdot illeti, szeretnénk megtartani. Nagy örömmel fogadtuk, hogy január 21-én a 
Magyar Kulturális Héten az ünnepi gálaműsoron énekelhettünk és ez egy nagyon kedves 
gondolat volt a Babits Művelődési Központtól, hogy most a kiemelkedő együtteseket is és a 
házban próbáló együtteseket is meghívta. Úgy érzem, amikor a pénzügyi tervet megírtam, 

hogy még kellene pályázati lehetőségeket keresnünk, mert, ha többet szeretnénk utazni és 
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máshol is megmutatni magunkat, akkor bizony a jelenlegi forrásaink azok nem elegek rá/ 
Amiben nekem hiányosságom van és fejlődnöm kell, hogy szponzorokat kellene tudni keresni, 

ezzel próbálkozom. A beszámolóba fényképeket is tettem, ahol nyomon tudjátok követni 
közösségi életünket, azt most nem részleteztem annyira. Felkérésünk van minden évben 
decemberben a Kodály Zoltán születésnapja alkalmából rendezett online műsorfolyamon 

részt venni, ez azt jelenti, hogy minőségi hangfelvételt és videofelvételt kell készíteni az év 
folyamán, azt elküldeni, azt ők felülbírálják és ha úgy ítélik meg, akkor beteszik a 

műsorfolyamba. Ezt tavaly is sikerült meglépnünk, az idén is megpróbáljuk. Nem tudom, 

kérdés van-e? 

 

Csötönyi László elnök: Évi, köszönjük szépen. Van-e kérdésetek esetleg a Mondschein életével 
kapcsolatban? Amennyiben nincs, jó munkát kívánunk Nektek és ha bármiben tudunk esetleg 
segíteni, vagy úgy gondoljátok, akkor keressetek bennünket. 

 

Mikola Péterné elnök: Köszönöm szépen. 

 

Csötönyi László elnök: Köszönjük szépen a beszámolót. A bizottsági ülés előtt hívott föl engem 
Matók Ákos aki mondta, hogy sajnos a Szekszárdi Jazz Quartet !lapítványt, a Szekszárd Junior 

Stars Big Band és Szekszárd Junior Stars !lapítványt nem tudja képviselni jelen pillanatban 
senki, ezért elnézést kért, de elküldték a beszámolót, ezt majd el tudjuk fogadni 

természetesen, hogyha így gondoljuk, úgyhogy most ugrunk egy kicsikét és a Szekszárdi Liszt 
Ferenc Pedagógus Kórus Egyesület beszámolójával folytatnánk. Megkaptuk Nyári Miklós 
beszámolóját, de Ari, akkor téged kérünk, Nyárai Miklósnét, hogy néhány gondolat erejéig 
beszéljen arról, hogy a Pedagógus Kórus sem hagyja magát. 

 

Nyárai Miklósné: Köszöntöm a megjelenteket/ A pandémia után sajnos a kórus nem tudott 
felállni, létszámunk lecsökkent, mivel nagyon idős a kórusunk/ Épp múlt héten szerdán 
temettünk el egy nagyon régi kórustagunkat, 50 éve volt kórustag Bors Józsi bácsi, azonban 

Pajor Márta karnagyunk júniusban bejelentette, hogy nem vállalja tovább a kórus vezetését 
egészségügyi okok miatt. Karnagyot kellett keresnünk, így választottuk ki Ágoston Máriát, ő 
bogyiszlói lakos, a Kamarazenekarban hegedül/ Ő lett a karnagyunk és teljes erőbedobással 
nekiálltunk az új művek tanulásának. Tavaly advent időszakában a büntetés-végrehajtási 
intézetben léptünk fel egy kicsi vígaszt nyújtani a bent lakóknak, mivel ők is emberek, aztán a 

pszichiátrián léptünk fel és a Mucsfai Dalkörnek a meghívására Mucsfán, az evangélikus 
templomban részt vettünk a közös koncerten. Az idei évre, amit beadtam tervet, nem tudtam 

sok mindent írni, viszont azóta kialakult, április 10-én népdaléneklési versenyre megyünk a 
Művelődési Házba, ahol kótás megmérettetés is lesz, kértük a minősítést, aztán április 30-án 
szintén a börtönben lépünk fel a tavaszi csokorral. Május 23-án a Mentálhigiénés Műhely 
Nyugdíjas Tagozatának a felkérésére záró programjukként koncertet adnánk nekik szintén a 
Művelődési Házban. Május 24-én Tolnán a Szentháromság szobor felavatásán énekelünk 

egyházi kórusművet, június 14-én pedig szeretnénk meghívott vendégekkel önálló, úgy önálló 
koncertet, hogy a mi szervezésünkben lenne a koncert, idén 59 éves a kórus. Mária 
karnagyunk hozott tolnaiakat, ugye hallottuk itt, hogy a tolnai kórus megszűnt és hozott 
tagokat, akik nagyon jól beilleszkedtek hozzánk, így most a létszámunk nem 15, hanem 19, hál 
istennek. Advent időszakára is majd készülünk, tehát terveink vannak, tagdíjból, amit tudunk 

megoldunk. Köszönöm a meghallgatást/ 
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Csötönyi László elnök: Mi köszönjük és köszönjük az erőfeszítéseket, mert 1-2 évvel ezelőtt 
Saci még arról számolt be, hogy kicsit talán kilátástalan vagy olyan lemondó a helyzet. Nekem 

lenne egy kérdésem, merthogy most előfordulhat, hogy döntés születik a művészeti 
együttesek támogatásáról számszerűen, viszont tavaly a Pedagógus Kórustól kaptunk egy 
olyan „kérést”, hogy nincs szükségük az önkormányzati vagy bizottsági támogatásra, mert nem 
tudják felhasználni, éppen ezért nem is kaptak a Bizottságunktól vagy nem is kapott a 

Bizottságunktól tavaly pénzbeli támogatást a Kórus, most viszont remélem, hogy élne a 

lehetőséggel/ 
 

Nyárai Miklósné: Az a helyzet, hogy a pandémia óta nem voltunk sehol, nem szerepeltünk 

jóformán sehol, de szeretnénk támogatást kérni, ha lehet/ 
 

Csötönyi László elnök: Persze, lehet. Rendben, csak tavaly érkezett, emlékszem, egy ilyen 
kérés, azért szerettem volna megkérdezni, hogy élnek-e a lehetőséggel/ Köszönjük és 
köszönjük szépen beszámolót is. 

 

Nyárai Miklósné: Köszönöm szépen.  

 

Csötönyi László elnök: A sorban a következő és a beszámolók sorát tekintve most így jött 
össze, az utolsó a Szekszárdi Gárdonyi Zoltán Református Együttes Közhasznú Egyesület, 
amelyiknek az elnök asszonyát, tanárnőt Naszladi Juditot szintén szeretettel és tisztelettel 
köszöntöm. Néhány mondatban kérlek foglald össze azt, amit megkaptunk. 

 

Naszladi Judit Zsuzsanna elnök: Először is szeretném megköszönni a bizottsági támogatást. 

Ezt kiegészítve pályázatokból működik, amit saját magam keresek, én elég sok szponzort fel 

tudok kutatni és a borászokat is és egyéb helyeken is hatékonyan lehet, csak keresgetni kell, 

mert várják, hogy megszólítsák őket. Most is volt, aki azt mondta, hogy csak ennyi. Kicsit 

nyitott szemmel kell járni, használni kell az állami lehetőségeket is, meg is kell írni és emellé 
nagyon szépen köszönjük a városi támogatást is. Talán az összes karnagy közül én vagyok, aki 
nem vagyok nyugdíjas és ez azért fontos, mert én aktivizálom az ifjúságot is és lehetőségem 
révén nemcsak a Garay Gimnáziumból, hanem most már a város óvodáiból is, akik valamikor 

ott érettségiztek netán énekből vagy akár mit csináltak, énekelnek a kórusban és örömmel 
veszem. Frissítenek is, jószándékúak, hozzák a fiatalságot, elég sokat énekelünk. Én nem 

szeretném kiegészíteni és így elmondani havonta, nekem így körülbelül 1,5 évre előre van 
meg, sok helyről énekelnek. Megpróbálom összetartani és akkor ezek szellemében végezni a 
munkát. Megmaradtak az állandó tagok, kiegészültek és tulajdonképpen nincsen olyan 
nagyon, aki abbahagyta volna. Ezt az évet egy nagyon-nagyon fontos dátum határozza meg, 

1994/ március 11-én volt a Gárdonyi Kórusnak az a próbája, ahol a kórusalapító, aki valamikor 

egykor itt polgármesteri titkárként is letette a névjegyét, Lemle Zoltán Csokonai kóta díjas 
református lelkipásztor megalapította a kórust. A napokban köszöntöttük névnapja és a 
kórusnak a megalakítása alkalmából, mert ez az ő ötlete volt, de természetesen nem így 
szeretnénk megemlékezni, hanem adventben kerestünk egy élő alkalmat és ez egy 
nagyszabású, felkért kórussal, Lakner Tamás lesz a partnerem, aki ebben részt vállal és az egyik 
művészeti együttese a Gimnáziumnak, ami minősített állami csapat. Az előbb itt elhangzott 
egy németes minősítés, ezen mi túl vagyunk, tavaly Városlődön a gimnazista fiatalokból álló 
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vegyeskórus. Ahhoz, hogy hatékonyan tudjunk működni, támogatásokra van szükség. 

Rendszerességet biztosít a munkahelyem, a Szekszárdi Garay János Gimnázium, mi vagyunk 

egyedül, akik ott próbálunk. Nagyon hálásak vagyunk, sokfajta lehetőségünk van, igyekszik az 

iskola nyitni. Most azt a sok mindent, amit kaptunk a várostól, kapunk a várostól, azt mi 

szeretnénk közhírré is tenni, sokfajta rendezvényünk van, nagyon sok diákkal készülünk. Én a 

munkahelyemmel kötöttem közösségi szolgálatot, a diákok részt vesznek a rendezvényeken. 

Most, amit itt említett az Évi, az lesz 2 hét múlva az Éneklő Ifjúsági Ünnepe, 15 kórus, ennyi 

még nem volt, én vagyok a főszervezője. A mesterprogram szerint 15 kórus jön, 490 fiatal 

középiskolás, ezek között hála Istennek olyan is van, aki nem Tolna megyéhez kapcsolódik és 
kialakult, hogy ez egy regionális kórustalálkozó. Én igyekszem ezt az egészet végigvinni a 
társaimmal együtt, vannak olyanok, akik külsősként segítenek. Dupla szólistával dolgozom, az 

egyikőjük a Pintér Gabi, akit mindenki ismer Szekszárdon, kamaraművész, a másik 
operaénekes, pécsi. Operaénekesek mellett a Pannon Filharmonikusok szólamvezetőiből 
alakult az a vonósnégyes, akik alkalmanként vannak, tehát én biztos, hogy megkeresem a 

Bizottságot, hogy még milyen források lesznek a kiemelkedő státuszon kívül, illetve tudom, 

hogy amikor eldöntik a kedves bizottsági tagok, hogy ki miben részesüljön, akkor azt 
figyelembe szokták venni, hogy kinek van évfordulója, milyen rendezvényei vannak. Ez egyházi 
énekkar, de nem kötődik egyházhoz, hanem ez egy válogatott csapat, részben meghívással és 
az nagyban azért meghatározza, hogy én aktívan tanítok, tehát én sok mindent nem tudok úgy 
csinálni, mint más, aki ezt másképpen csinálja nyugdíjasként, hanem rá vagyok arra 

kényszerülve, hogy nagyon észszerűen, nagyon logikusan és gyorsan megcsináljam és azért 
van meg minden így előre, mert más is, tehát a kórusnak a nagy része aktív, dolgozik és elég 

sok településről érkezik. Én azt is nagyon szépen köszönöm, hogy a bizottsági tagok 
ellátogatnak a hangversenyeinkre és részesei ennek, tudják, hogy milyen munka folyik, és az 
is nagyon jól esett, amikor tavaly nem értem ide akaratomon kívül, akkor elhangzott az, hogy 

ismerték a munkát és elfogadták a beszámolót, amit azóta se tudtam megköszöni, úgyhogy 
nagyon szépen köszönöm a hozzánk való jóságot minden téren és én ezt a 23-as leírtakat is 
meg a 24-est is így ahogy van, így szeretném, ha elfogadásra kerülne. Köszönöm/ 
 

Csötönyi László elnök: Köszönjük szépen a részletes beszámolót. Van-e kérdésetek esetleg a 
Szekszárdi Gárdonyi Zoltán Református Együttessel kapcsolatban? Nem, köszönöm szépen. 

Hálás szívvel köszönjük Nektek még egyszer, hogy itt voltatok és jó munkát kívánunk. A 

kiemelkedő művészeti együttesek hegyezhetik a fülüket szerintem, a következő héten vagy 

rövid időn belül megkapják az értesítést arról, hogy milyen támogatásban részesültek, mert 
elméletileg a mai alkalommal ez is megtörténik/ Köszönjük szépen. 

 

Egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

17/2024. (III.26;) határozata 

a Kiemelkedő Művészeti Együttesek 2023; évi munkájának és 2024; évi terveinek  
            áttekintéséről II; 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottsága  
 

1.   köszönetét és elismerését fejezi ki az  
1. Liszt Ferenc Pedagógus Kórus  
2. „Mondschein” Szekszárdi Német Nemzetiségi Kórus 

3. Szekszárd Junior Stars  
4. Szekszárdi Gárdonyi Zoltán Református Együttes  
5. Szekszárd Jazz Quartet  
6. Szekszárdi Kamarazenekar  
7. Szekszárdi Madrigálkórus 

 

Kiemelkedő Művészeti Együtteseknek a 2023/ évben nyújtott művészeti, 
közösségépítő tevékenységükért, a városi rendezvényeken való fellépéseikért és 
önállóan szervezett művészeti eseményeikért/ 
 

Határidő:  2024; március 26; 
Felelős:  Csötönyi László elnök 

 

2. a jövőben is Szekszárd kulturális, művészeti élete nélkülözhetetlen szereplőiként tartja 
számon a felsorolt Kiemelkedő Művészeti Együtteseket, esetükben jóváhagyja a 
Szekszárd Megyei Jogú Város Kiemelkedő Művészeti Együttese státuszt/ 
 

Határidő:  2024; március 26; 
Felelős:  Csötönyi László elnök 

 

3. felkéri a Kiemelkedő Művészeti Együtteseket, hogy a „kiemelkedő művészeti együttes” 
státusz évenkénti megvédése érdekében a jóváhagyott szempontokat tartsák be és e 
szempontok szerint készítsék el évente a szakmai és pénzügyi beszámolót elektronikus 
formában is, melyet a Polgármesteri Hivatal Humán Osztályára kell benyújtani a 
megadott határidőre/ 
 

Határidő:  2024; március 26; és folyamatos 

Felelős:  Kiemelkedő Művészeti Együttesek vezetői 
                                       Csötönyi László elnök 

 

4. felhívja a Kiemelkedő Művészeti Együtteseket, hogy éljenek a mindenkori hazai és 
uniós szakmai és működési pályázati lehetőségekkel/ 

 

Határidő:  2024; március 26; és folyamatos 

Felelős:  Kiemelkedő Művészeti Együttesek vezetői 
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6. napirendi pont: 

Kultúra, Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottság 2024; évi bizottsági keretének 
felosztása 

(9/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

 

Csötönyi László elnök: Örömteli hír a költségvetés elfogadását követően, hogy a tavalyi 
összeghez képest jelentősen nőtt a bizottsági keret, ez ebben az esztendőben 28 millió forint. 

A kiemelkedő művészeti együttesek számára kellene megállapítani azt az összeget, amelyiket 
szétoszthatnának, a civil keret és a tartalék keret összegét. Erre vonatkozóan nekem van egy 
javaslatom, a kiemelkedő művészeti együttesek számára javaslok erre az esztendőre 9 millió 

forint támogatást, a civil keretre szeretném, hogyha meghirdetne az Önkormányzat, illetve a 

Bizottság 9 millió forint támogatást és szeretném lehetőség szerint javasolni, hogy a 9+9, tehát 
a 18 millió forinton felül a maradék 10 millió forint kerüljön tartalék keretbe. Tehát a 

kiemelkedő művészeti együttesek számára javaslok 9 millió forintot, a civil keretre 9-et, és 10-

et a tartalék keretre. Ezzel kapcsolatban van-e kérdésetek esetleg vagy hozzászólásotok? 

Esetleg olyan keret, hogy valami újat alkossunk, nincs igazából.  
 

Faragó Zsolt tag: 28 millióról van szó/ Én a tartalékba 8-at tennék, és 10-10-et tennék a civil és 
a kiemelkedő művészeknek.  

 

Csötönyi László elnök: Azért van felosztva, mert én csináltam egy felosztást a 9-re, ami az én 
elképzelésem, de ha a Bizottság úgy dönt, hogy nem 9-et, hanem 10-et, akkor azon sakkozni 

kell persze, de ennyi. Szavazzunk erről vagy nem tudom, én szeretnék maradni a 9-9 és 10-es 

felosztásnál lehetőség szerint, de akkor ebben az esetben Te azt mondod, hogy mit mondtál? 

Tavaly 7 millió forint volt, tehát azt gondoltam, hogy a 7 millió forintot, ha 9-re emeljük, az egy 

elég szép emelés egyébiránt és a tartalék keretben mégiscsak, tehát az nem kötelez 
bennünket, hogyha a tartalék keretben marad 10 millió forint, akkor még a hozzánk fordulókat 
tudjuk támogatni, akár azokat is, akik a civil keretből vagy a kiemelkedőkből részesültek, de ha 

mondjuk többet rakunk még 1 millióval, akkor az teljes mértékben kötött. Ezért gondoltam 
én, hogy ez a 7+2, tehát a 9-9, az elégséges lehetne az emeléssel is, és akkor a 10 millió 

forintban kicsit rugalmasabban tudnánk dönteni, hogy ha esetleg úgy érkezik kérés, hogy ha 
ezt elfogadhatónak tartod persze. 

 

Faragó Zsolt tag: Mennyi volt a civil tavaly? 

 

Csötönyi László elnök: 7 millió volt, azt emelném 9-re, de civileknél mindig is lesz gond és 

igazából is azért van a tartalék keret, mert azt rugalmasan tudod használni, tehát akkor azt 
nem kell feltétlenül felosztanod bizonyos határidőre, tehát a következő hónapban, hanem 
megmarad, és azzal úgy tudsz sakkozni, ahogyan szükségük van rá, ha esetleg megszorulnak 
vagy bármi. Azért tartom én hasznosabbnak többet tartani a tartalék keretben, merthogy az 

rugalmasabban kezelhető, felhasználható és nincsen határidőhöz kötve. Elfogadható ez az 
érvelés így esetleg? Köszönöm szépen, akkor a 9-9-10-esre kérlek benneteket, hogy 
szavazzatok. 
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Egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

18/2024. (III.26;) határozata 

az Kultúra, Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottság 2024; évi bizottsági keretének 
felosztásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil Szervezetek, 
Városmarketing Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019 (XII/23/) 
önkormányzati rendelet 1/ sz/ melléklet Kultúra, Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottság 

(KCV) alcím 1/1 pontja alapján  a 2024/ évi költségvetésről szóló 4/2024/ (III/14/) 
önkormányzati rendeletben (5/ sz/ melléklet) elkülönített Kultúra, Civil Szervezetek, 
Városmarketing keretet – 28.000 eFt-ot -, az alábbiak szerint osztja fel. 

 

I; Kiemelkedő Művészeti Együttesek      9.000 eFt 

 

II. Civil Keret       9. 000 eFt 

 

III; Tartalék Keret       10.000 eFt 

 

Összesen:        28.000 eFt 

 

Határidő: 2024; március 26 

Felelős: Csötönyi László elnök 

 

7. napirendi pont: 

Javaslat a 2024;évi Civil Keret pályázati felhívására 

(15. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

 

Csötönyi László elnök: Igazából akkor ebbe ez a szám kerülne bele, tehát a 9 millió forint a 

tavalyi 7 helyett. Látjátok, meg tudjátok, hogy miről van szó igazából, ugye akkor ez innentől 
kezdve már a Humán Osztály feladata és akkor majd, ha beérkeznek a kérelmek, akkor 

elbíráljuk. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

19/2024. (III.26;) határozata 

2024; évi Civil Keret pályázati felhívására 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/(XII/23/) 
önkormányzati rendelet Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottság (KCV) alcím 1/1 
alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 

1. jóváhagyja a 2024/ évi Civil Keret pályázati felhívását – 9.000 eFt keretösszeggel -az 

előterjesztés melléklete szerinti tartalommal/ 
 

Határidő: 2024; március 26; 
Felelős:  Csötönyi László elnök  

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy gondoskodjon a pályázati felhívás Szekszárd 
Megyei Jogú Város honlapján való közzétételéről/ 

 

Határidő: 2024; április 5; 
Felelős:   dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

8. napirendi pont: 

Javaslat támogatási kérelmek elbírálására 

(16/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

 

Csötönyi László elnök: Itt látszik már 16. számú bizottsági előterjesztésből, hogy már 
özönlenek tulajdonképpen a támogatási kérelmek és ugye van 10 millió forintunk 2024-ben, 

tehát ebben az esztendőben, hogy támogassuk a hozzánk érkezőket. Vegyük akkor sorra, 

nézzétek meg, kérlek benneteket. A kérelmek a következők. Az 1. kérelemben Retkes Tamás 
volt az, aki 300.000 forintos támogatást kért a Bizottságtól. Tamás munkáját nem kell 
bemutatni, hiszen fotográfusként hosszú-hosszú évek óta mindig csinál kiállításokat és Tamás 
az, akinek nagyon hálás szívvel mondok mindig köszönetet, merthogy ő az, aki az elkészült 
képeit minden esztendőben jótékonysági célra ajánlja fel a Balassa János Kórháznak, általános 
iskolának, fogorvosi rendelőnek, Gyermekosztályra mindenféle térítés nélkül és 
tulajdonképpen a fotókiállítása megrendezéséhez, illetve a keretezéshez szokott kérni minden 
esztendőben támogatást, ez most 300.000 forint. Nem ígérhettünk senkinek sem pénzt, mert 
nem volt költségvetés és nem volt bizottsági keret. Most dőlt el, hogy akkor van 10 millió 

forint, amiből ezeket lehet támogatni. Nézzük tovább, és akkor majd utána kérdéseket vagy 
hozzászólásokat, változtatási javaslatokat megbeszéljük. Remilong Judit szenior örömtánc 
oktató engem keresett fel személyesen/ Én Őt régóta ismerem még Bátaszékről, hiszen 

évekkel ezelőtt mi biztosítottunk ott helyett annak, hogy ezt a szenior örömtáncot elkezdje. 4 

5 taggal kezdték és most már 30-40-en táncolnak, ez egy nagyon érdekes kikapcsolódási, 
szórakozási és mozgási forma, egyébként kifejezetten időseknek, tehát határozottan idős 
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embereknek és ezt elindították Szekszárdon is a Babits Mihály Kulturális Központban, de ugye 

bérleti díjat kell fizetni, ezt ugye tudjuk, mint mindenkinek. Ők szeretnének ott lenni meg 
valamennyit az idős emberek össze is tudnának dobni erre és akkor mondtam neki, hogy adjon 
be egy kérelmet, ez lett belőle igazából. Valamilyen szinten én egy kissé azért meglepődtem 
az összegen, hiszen ő a teljes használatra kér a terembérlet kifizetéshez támogatást, ez 

762.000 forint erre az évre. Nyilván erről lehetne beszélgetni, hogy akkor milyen mértékben 
támogatja mondjuk a Bizottságunk, ezen gondolkodjatok, arra kérlek benneteket. 3. a 

Szekszárdi Gitár Egyesület rendezvénye, őket kiemelkedő művészeti együttesként is 
támogatjuk, illetve minden esztendőben Csele Lajos itt van, itt volt, az előző hónapban is 
elmondta, mennyi mindent csinálnak, utaznak. Ő kért 500/000 forint támogatást az immáron 
hagyományos Borok és Húrok Fesztivál megrendezésére. Ez a fesztivál egyébként egyre 
népszerűbb, minden programrésze ingyenes, nagyon sokan érkeznek most már, sokakat 

érdekel, színvonalas, jó hangulatú, én ennyit tudok hozzátenni. Ahányszor voltam, ezt 

tapasztaltam igazából. A 4. számú kérés az Éneklő Ifjúság Díszhangversenyhez kapcsolódik, 

Judit volt, az utolsó beszámolót ő tartotta, közel 500-an jönnek Baranyából és Tolnából 
középiskolás gyerekek énekelni Szekszárdra, egy egész napig tartó giga rendezvény, Ő kér 

230.000 forint támogatást, amit én reálisnak érzek. Az 5/ kérelem a Szekszárdi Magasiskola, 

amelyikről szintén tudjuk, hogy most már egy országos rendezvénnyé nőtte ki magát és olyan 

kortárs, mai magyar írók és egyetemi oktatók tartanak kurzusokat leendő íróknak vagy a 
szárnyaikat bontogató fiataloknak és kevésbé fiataloknak, ami azt gondolom, hogy 
mindenféleképpen rendhagyóvá tette ezt a rendezvény sort. Ők kérnek 500/000 forint 
támogatást. A Szelíd Ráktérítő Klub vezetője is megkeresett bennünket, a Bizottságot. 

Láttátok, ott van az előterjesztésben, 300.000 forint támogatást kérnek a Bizottságtól a 2024/ 
évi működésükhöz és mint minden esztendőben, egy jelképes támogatási összegért 2024-ben 

is a Bizottsághoz fordult a Rákóczi Szövetség, 60.000 forint támogatást kérnek az 
Önkormányzat Bizottságától és van még egy ilyen különleges vagy érdekes, ami még talán nem 
volt, ez az utolsó kérelem, a Magyar Éremgyűjtők Egyesület tolnai csoportjának a titkára 
éremkészítéshez kért támogatást, illetve egészen pontosan az éremkészítéshez szükséges 
szerszám elkészítéséhez. Láttátok, 40 éves idén a csoport, én a közelmúltig nem is tudtam, 
hogy ők nagyon működgetnek, csinálnak, például tavaly voltak bent nálunk egy riporton és 
meglepő, hogy mennyi mindent csinálnak. Tavaly volt, azt hiszem talán a Szakképzési 
Centrumban valamiféle ilyen országos vándorgyűlésük is meg miegyéb. Én meglepődtem 
ezen, 200/000 forintot kérnek a Bizottságtól támogatásként. Ezek a támogatások, kérem a 
véleményeteket! Menjünk végig, hogy mit gondoltok erről, ezekről, hogy akkor hogyan legyen 

vagy hogyan osszuk fel. Immáron azt tudnotok kell, akkor a 10 millió forintból gazdálkodunk, 

ez a tartalék keretünk. Ez majd az egyebekbe megy, illetve van egy kérelem még, de akkor ez, 
mivel nem volt itt napirenden, majd az egyebekben lesz. Retkes Tamás, mit gondoltok? Tomi 

300.000 forint támogatást kért, én mindenféleképpen odaadhatónak vagy adandónak ítélem. 

Ti mit mondotok, vagy esetleg ezzel kapcsolatban van-e véleményetek? Zsolt! 

 

Faragó Zsolt tag: Támogatom/ 
 

Csötönyi László elnök: Jó, akkor odaírom, hogy lehet Retkes Tamás 300/000. Remilong Judit, 

szenior örömtánc? Kiszámolta az egész éves bérletet, ami 762/000 forint terembérlet, ez 40 

alkalom, ugye nem kevés. Szekszárdi időseknek mozgási, sportolási, kikapcsolódási lehetőség 
a Babitsban. Mit gondoltok erről, hogy milyen mértékű támogatást kapjanak? Ez a 762.000 
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forint, én azt gondolom, hogy még ha idősek is, gondolom egy jelképes összeggel hozzá 
tudnának járulni, akár pár száz forinttal alkalmanként ahhoz, hogy ők ott vannak. Tényleg ilyen 
világot élünk, hogy már próbálunk mindenkit támogatni, de az ingyen ebéd az nem tudom, 
hogy mekkora elvárás. Mit gondoltok erről?  

 

Illés Tamás elnökhelyettes: Túl gyorsan ment át rajtunk ez a teremhasználatos történet, vissza 
kellene térni rá, mert ilyen gondokat okoz/ 
 

Csötönyi László elnök: Tamás, én ezt értem, hogy ha ezzel problémád van, akkor arra kérlek, 
hogy a következő bizottsági ülésre egy előterjesztéssel állj elő. Sem a felügyelő bizottság, sem 

pedig, tudtommal, a Kulturális Bizottság változtatást a Közgyűlés elfogadása előtt nem 
kezdeményezett, késő bánat, ebgondolat. Erről beszélünk most.  

 

Illés Tamás elnökhelyettes: Itt, hogy valahogy el tudjanak indulni, én egy 250.000 forintot 

gondolok. 

 

Faragó Zsolt tag: Én azt javaslom, hogy ezt a következő KCV ülésen, teljes létszámmal 

tárgyaljuk meg/ Én nem szeretnék ebben nyilatkozni.  

 

Csötönyi László elnök: És most abban nem, hogy kapnak valamennyit és utána tárgyalunk 

róla? 

 

Faragó Zsolt tag: Nem szeretnék felelőtlenül döntést hozni. 
 

Csötönyi László elnök: De ez miért felelőtlen? 

 

Faragó Zsolt tag: Azért, mert kérnek 762.000-et, Babits terembérletre kérik és nem szeretnék 

se kevesebbet adni, se a Babitsnak odaadni a bérleti díjat. Én azt gondolom, hogy ezt egy teljes 

bizottsági üléssel el kell döntenie a Bizottságnak.  

 

Csötönyi László elnök: Mi a garancia arra, hogy a következő bizottsági ülésen mind az 5 tag itt 

lesz?  

 

Faragó Zsolt tag: Semmi, de esély van rá, mondjuk egyeztetéssel/ 
 

Csötönyi László elnök: De hogyha mondjuk fél évig nem? 

 

Faragó Zsolt tag: Felvesszük a telefont, szólunk, hogy jó vagy nem jó és akkor valószínű, hogy 

itt lehet mindenki. Necces volt, hogy én is eljöjjek, a Tamás írta, elég kellemetlen, hogy sok 

meghallgatás van és 2 perc múlva el kell mennem.  

 

Csötönyi László elnök: Értem, mindazonáltal pénteken a déli órákban kiment a meghívó és 
igazából tegnapig senki sem jelezte, hogy esetleg problémát jelentene számára a bizottsági 
ülésen való megjelenés.  
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Faragó Zsolt tag: Ha tartózkodom, sem fog átmenni, ha elmegyek, akkor sem fog átmenni/ El 

kell mennem a gyerekemért/ 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Tartózkodással átmegy a határozat, mert egyszerű 
többséget igényel/  
 

Csötönyi László elnök: Jó, ha elmész, akkor vége a bizottsági ülésnek. Ha tartózkodsz, átmegy. 

Rendben, akkor a következő 2 percben menjünk végig gyorsan, hogy a Gitár Egyesületnek 
500.000 forintot én javaslok támogatásnak megítélni. A Szekszárdi Garay János Gimnáziumnak 
szintén javaslok megítélni 230/000 forintot ugye, a Mészöly Magasiskolának 500.000 forintot 

én javaslok, a Szelíd Ráktérítőknek 300.000-et javaslok, a Rákóczi Szövetségnek 60.000-et 

javaslok és a 200/000 forintot az Éremgyűjtőknek javaslom.  

 

Faragó Zsolt bizottsági tag elhagyja az üléstermet. Jelen van 2 fő bizottsági tag, a bizottság 
határozatképtelen. 
 

Csötönyi László elnök: ! kiemelkedőket se tudjuk most megcsinálni, mert Faragó Zsolt nem ér 
rá/ Nagyon sajnálom, ezennel akkor berekesztem a bizottsági ülést/ 
 

!z ülés határozatképtelenné válására tekintettel az elnök 15 óra 2 perckor a nyilvános ülést 
berekeszti. 

 

 

K.m.f 

 

 

Illés Tamás 

 jegyzőkönyv-hitelesítő 
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